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Χρήστος Δημόπουλος: 
«Να συνετιστούν» 
«Είναι σκληρά τα μέ-
τρα για τις ΠΑΕ, θα 
έχουν σίγουρα πρό-
βλημα, οικονομικό 
κυρίως, χωρίς τα 
έσοδα από τα εισι-
τήρια. Το θέμα είναι 
τι θα γίνει στο εξής. 
Προφανώς ελήφθη-
σαν για να αναλά-
βουν την ευθύνη οι 
διοικήσεις. Μακάρι να αποδώσουν. Να συνε-
τιστεί και ο κόσμος, τα νέα παιδιά, δεν πάει άλ-
λο. Οικογένεια και σχολείο να δίνουν τον τόνο 
και την κατεύθυνση, αλλιώς δεν έχουμε τύχη». 

Γιάννης Βένος: «Αυστηροποίηση 
των ποινών»

«Είναι ένα βήμα. 
Ακούω πολλές δια-
μαρτυρίες, ότι δή-
θεν ελήφθησαν μέ-
τρα για το θεαθή-
ναι. Θα φανεί στην 
πράξη, αφού δεν 
έχει ξαναγίνει κά-
τι τέτοιο στη χώρα 
μας. Ελπίζω, θέλω 
να ελπίζω, πως θα 

οπαδική βία, αφού, δυστυχώς, όπως σας εί-
πα, η μάστιγα αυτή έχει πολλά πρόσωπα και 
κομμάτια. Σίγουρα δεν πάμε καλά και δεν εί-
μαι σίγουρος ότι με τα κλειστά γήπεδα θα λυ-
θεί το πρόβλημα».

Γιώργος Τουρσουνίδης: 
«Αυστηρή απόφαση δεν
είναι το άδειο γήπεδο»

«Τα θεωρώ ημί-
μετρα, πολύ λίγα 
μπροστά στο κακό 
που κατά καιρούς 
γίνεται, με τους θα-
νάτους νέων αν-
θρώπων και τώρα 
με τον αστυνομικό 
που δίνει μάχη για 
τη ζωή του. Αυστη-
ρή απόφαση δεν εί-

ναι το άδειο γήπεδο, τι να το κάνω αν κλείνουν 
ραντεβού έξω από αυτό και πάνε και σκοτώνο-
νται; Νόμους έχουμε, το θέμα είναι να τηρού-
νται. Διότι, αν αυτός που βιαιοπραγεί γνωρί-
ζει πως με τη σύλληψή του θα περάσει τη μι-
σή του ζωή στη φυλακή, θα το σκεφτεί διπλά 
και τριπλά να παρανομήσει. Ομως, αν σε ένα 
και δύο μήνες κυκλοφορεί ξανά ελεύθερος, τι 
συζητάμε; Οχι, δεν είμαι αισιόδοξος πως κά-
τι θα βγει, μακάρι να διαψευστώ, αλλά έτσι 
τα βλέπω».
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Του ΜΙΧΑΛΗ ΦΟΥΣΤΕΡΗ

Η 
δολοφονική επίθεση και ο σοβαρός 
τραυματισμός του 31χρονου αστυνο-
μικού έξω από κλειστό γυμναστήριο 

όπου διεξαγόταν αγώνας βόλεϊ υποχρέωσαν 
την κυβέρνηση στη λήψη επιπλέον μέτρων για 
την όσο το δυνατόν αποτελεσματικότερη αντι-
μετώπιση της οπαδικής βίας. 

Στο πλαίσιο αυτό, αποφασίστηκε η διεξαγω-
γή των αγώνων της Σούπερ Λιγκ 1 και του Κυ-
πέλλου κεκλεισμένων των θυρών για τους επό-
μενους δύο μήνες, μέχρι τις 12 Φεβρουαρίου, 
και μέχρι τότε θα εξεταστούν η εγκατάσταση 
καμερών υψηλής ευκρίνειας στο σύνολο των 
γηπέδων, η ταυτόχρονη δυνατότητα ελέγχου 
τους από τις αρμόδιες Αρχές και το σύστημα 
ηλεκτρονικής εισόδου φιλάθλων με έλεγχο ταυ-
τοπροσωπίας.

Η Realnews απευθύνθηκε σε προσωπικότη-
τες του ελληνικού ποδοσφαίρου, ζητώντας την 
εκτίμησή τους για το κατά πόσο οι νέες πρωτο-
βουλίες θα συμβάλουν στη βελτίωση της κατά-
στασης ή ακόμη και στον εξοβελισμό των πα-
ρασίτων που δηλητηριάζουν ιδανικά και αξίες 
που πρεσβεύει ο αθλητισμός.

Πέτρος Ξανθόπουλος: 
«Οι διοικήσεις μπορούν 
να τους βρουν»
«Νομίζω ότι τα μέ-
τρα είναι λάθος και 
μόνο από τις ίδιες 
τις ΠΑΕ θα σταμα-
τήσει το κακό. Διοι-
κήσεις και πρόεδροι 
μπορούν να βρουν 
αυτούς που κάνουν 
τα επεισόδια και να 
τους σταματήσουν. 
Οι άδειες εξέδρες 
προκαλούν κακό στο ελληνικό ποδόσφαιρο, 
αμαυρώνοντας την εικόνα μας στο εξωτερικό. 
Το ξαναλέω, είναι σίγουρο ότι οι διοικήσεις των 
ομάδων μπορούν να το λύσουν το ζήτημα, το 
κράτος δεν έχει καμιά δουλειά, εκτός κι αν αυ-
τές αποδειχθούν ανίκανες. Να καθίσουν όλοι 
στο ίδιο τραπέζι, να μονοιάσουν και θα δείτε 
πόσο άμεσα θα αποβάλουν τους λογής-λογής 
μπαχαλάκηδες. Και κάτι ακόμη: Και στην Ευρώ-
πη σκοτώνονται και γίνονται σοβαρά επεισό-
δια, όμως τα γήπεδα δεν έκλεισαν».

Γιάννης Βαλαώρας:
«Το κακό θα ξαναγίνει»

«Με τα μέτρα, η κυ-
βέρνηση τιμωρεί 
κυρίως τους προέ-
δρους και μετά τους 
υγιείς φιλάθλους. Το 
κακό που έγινε θα 
ξαναγίνει αν δεν λη-
φθούν πιο δραστι-
κά μέτρα. Να μην 
υπάρχει Αστυνο-
μία στα γήπεδα, κα-

θόλου, να χρηματοδοτούν οι ΠΑΕ τη φύλαξή 
τους, αναλαμβάνοντας και τις ευθύνες βεβαί-
ως. Κάμερες έχουμε. Λειτουργούν; Αν δεν λει-
τουργούν, τι τις έχουμε, για διακοσμητικό; Αισι-
όδοξος δεν μπορώ να πω ότι είμαι και το μόνο 
που εύχομαι είναι να υπάρξει τρόπος ώστε να 
αποβάλουμε τους ταραχοποιούς από τα γήπε-
δα. Να μη βρίσκουν πεδίο να κάνουν τα δικά 
τους και σιγά-σιγά να διαλυθούν».

«Δεν πάει άλλο»
Eξι σπουδαίες προσωπικότητες του ελληνικού ποδοσφαίρου 
τονίζουν ότι τα μέτρα κατά της οπαδικής βίας θα επιτύχουν 

μόνο αν γεμίσουν ξανά τα γήπεδα με υγιείς φιλάθλους

προσφέρουν, παράλληλα με την αυστηροποί-
ηση των ποινών. Είναι ένα ξεκίνημα, αλλά θα 
δείξει πώς θα πάει».

Στέλιος Μανωλάς: «Να 
επιστρέψουν οι οικογένειες»
«Επιτυχία θα είναι, 
μετά τα μέτρα, να 
επιστρέψουν οι οι-
κογένειες στα γή-
πεδα. Να μπορούν 
οι οπαδοί των αντί-
παλων ομάδων να 
κάθονται δίπλα-δί-
πλα, χωρίς αποκλει-
σμούς και διαχω-
ριστικές γραμμές. 
Οπως παλιά, με τον αείμνηστο Κώστα Νεστο-
ρίδη, που έρχονταν από όλη την Ελλάδα να 
τον δουν και οι αγώνες ήταν γιορτή. Δυστυ-
χώς, βιώνουμε πολλές μορφές βίας, όχι μό-
νο την οπαδική. Βία δεν είναι η συζυγική; Βία 
δεν είναι η ενδοοικογενειακή, που διογκώθη-
κε μέσα στην πανδημία; Βία δεν είναι η τηλε-
οπτική; Η πρόληψη είναι το βασικό, μετά έρ-
χεται η καταστολή. Πλέον από την εφηβεία τα 
παιδιά αμφισβητούν τους πάντες και τα πάντα, 
κάτι πρέπει να κάνουμε γι’ αυτό. Η οικογένεια, 
το σχολείο, να μη χάνονται οι αξίες και οι αρ-
χές, γιατί τότε δύσκολα μαζεύεται το πράγμα. 
Γνώμη μου είναι να μην πέσει το βάρος στην 


